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 AKADEMICKÝ SENÁT 
 

ZÁPIS č. 95 

ze zasedání konaného dne 8. listopadu 2007 

Přítomni:  

PhDr. Stanislav Balík, Ph.D., Igor Dostál, PhDr. Vít Hloušek, Ph.D., Dalibor Jenne, Lenka 
Juřenová, PhDr. Václav Kulhavý, Ph.D. M.Sc., Alexandr Průša, PhDr. Michal Vašečka, 
Ph.D. 

Omluveni: 

JUDr. Mgr. Ivo Pospíšil, Ph.D., Bc. Silvie Pospíšilová (vzdala se mandátu v AS FSS), Dipl.-

Theol. Univ. Stanislava Ševčíková 

Hosté: 

prof. PhDr. Ladislav Rabušic, CSc. - děkan Fakulty sociálních studií (přítomen do 16:13) 
 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání, schválení programu 

2. Problematika přijímacího řízení a SCIO, nominace člena do Nezávislé námitkové komise 
pro Národní srovnávací zkoušky 

3. Doplnění disciplinární komise FSS MU 

4. Vyhlášení voleb na mandát v AS FSS uprázdněný Silvií Pospíšilovou 

5. Doplnění Ekonomické komise MU za FSS 

6. Různé 

 

Průběh jednání: 

1. Předseda senátu Stanislav Balík zahájil zasedání, přednesl program, doplnil jej na přání 

pana děkana o bod vyjádření se AS FSS k doplnění Ekonomické komise AS MU za FSS. 
Program byl schválen včetně doplněného bodu. Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželo se 0. 

2. Děkan FSS Ladislav Rabušic nejprve vysvětlil důvod doplnění Ekonomické komise AS 
MU (zánik mandátu Mgr. Martina Žižlavského, Ph.D.) a představil nově jmenovaného 

zástupce, kterým je pan Mgr. et Mgr. Oldřich Krpec, Ph.D. Dále reagoval na námitky proti 
přijímacím zkouškám Scio ze strany předsedkyně studentské komory AS MU Veroniky 

Kudrové. Pan děkan navrhl, že tento problém bude podrobněji prodiskutován na 
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následujícím zasedání AS FSS. Pan děkan dále vyjádřil svůj zájem na vyřešení problému 

šatních skříněk v budově FSS a také vyslovil své stanovisko k návrhu ,,disciplinárního 
řádu pro učitele", jehož vznik je dle děkana zbytečný s ohledem na možnost řešení 
disciplinárních přestupků zaměstnanců nástroji pracovního práva. 

3. Poté byl projednán návrh na doplnění Nezávislé námitkové komise pro Národní 
srovnávací zkoušky. Pan děkan navrhl na toto místo Václava Kulhavého. Ten s 

kandidaturou souhlasil. Hlasování o usnesení 2007-11-08/1: pro 7, proti 0, zdržel se 1.  

4. Na základě zániku mandátů Mgr. Vojtěcha Straky a Bc. Mateje Kuriana v Disciplinární 

komisi FSS navrhl děkan FSS Akademickému senátu FSS ke schválení Janu 
Škaloudovou a PhDr. Jana Závěšického. Alexandr Průša vznesl námitku, že AS FSS MU 

již schválil nominaci jeho a Silvie Pospíšilové (zápis AS FSS MU z 31.5.2007, usnesení 
2007-05-31/4). Předseda senátu proto konstatoval, že AS FSS o děkanem navržených 

kandidátech hlasovat nemůže, neboť Disciplinární komise FSS je již zaplněna.  

5. AS FSS se vyjádřil k návrhu děkana na doplnění Ekonomické komise AS MU o Mgr. et 

Mgr. Oldřicha Krpce, Ph.D. Hlasování o usnesení 2007-11-08/2: pro 8, proti 0, zdrželo se 
0.  

6. Stanislav Balík oznámil, že je nutné vyhlásit volby do Studentské komory AS FSS, jelikož 
Silvie Pospíšilová se svého mandátu vzdala. Doba konání voleb byla stanovena na 9:00 
26. 11. 2007 až 9:00 29. 11. 2007. 

Stanislav Balík navrhl, aby v Komisi byli 4 stávající členové SK AS FSS (Igor Dostál, 

Dalibor Jenne, Lenka Juřenová, Alexandr Průša) a Vít Hloušek. Všichni jmenovaní návrh 
přijali. Hlasování o usnesení 2007-11-08/3: pro 8, proti 0, zdrželo se 0. 

7. V bodu ,,různé" byl nejprve prodiskutován problém zaplněných šatních skříněk v budově 
FSS. Lenka Juřenová představila AS FSS závěry ze svých dosavadních jednání s 
tajemníkem FSS Ing. Vojtěchem Moštěkem. Konstatovala, že diskuzí prošla celá řada 

návrhů, z nichž se, pokud si studenti nepřestanou ponechávat klíče jako se děje nyní, 
bude muset vybrat nejefektivnější řešení, zřejmě spojené s ekonomickým apelem na 

uživatele skříněk. Na dané téma vznikla diskuze se závěrem, že jednání s panem 
tajemníkem budou pokračovat.  

Dalibor Jenne dále představil problém, který se týkal toho, že jeden z vyučujících na FSS 
oznámil termín průběžného testu studentům daného kurzu pouze ústně během semináře 

a nikoliv elektronickou formou. Dotázal se přítomných na jejich názor na tento problém. 
Žádný z členů AS FSS neshledal na tomto postupu nic nekorektního z hlediska právních 
norem univerzity a fakulty. Vít Hloušek prohlásil, že s tímto postupem nesouhlasí, nicméně 

zároveň konstatoval, že nejvhodnější způsob jak tento problém řešit je kontaktovat osobně 
vyučujícího, nebo vedoucího dané katedry. Když Dalibor Jenne namítl, že se již pokoušel 
osobně problém bez výsledku řešit a dotázal se na možnost vytvoření nějakého byť třeba 
neformálního doporučení ze strany vedení FSS, tak Stanislav Balík reagoval, že tato 
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možnost je velice nepravděpodobná a souhlasil tak s názorem Víta Hlouška. Václav 

Kulhavý poznamenal, že sám někdy testuje studenty bez ohlášení. Dále proběhla diskuze 
o povaze průběžného testování a toho zda je či není součástí zkoušky a nakonec byla 
diskuze na toto téma završena tím, že průběh kurzů, konkrétně podmínky jejich ukončení 

(tedy např. i existence namátkového testování) by měly být vždy stanoveny v sylabu na 
začátku semestru a není možné, aby byly měněny v jeho průběhu. 

Jako poslední byl v bodu ,,různé" projednán návrh Alexandra Průši na novelu Volebního a 
jednacího řádu Akademického senátu FSS, konkrétně podmínek navrhování kandidátů. 

Alexandr Průša navrhl možnost přihlašování kandidátů pouze elektronickou formou 
pomocí e-mailu. Stanislav Balík upozornil na úskalí tohoto způsobu a konstatoval, že 
papírové podávání přihlášek a následné zpracování je technicky snadnější. Na 

neefektivitě změny stávajícího předpisu v současnosti se v následné diskusi shodla 
většina členů AS FSS.   

 

Usnesení: 

2007-11-08/1 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schvaluje návrh 
děkana, aby se členem Nezávislé námitkové komise pro Národní srovnávací zkoušky 
za FSS stal PhDr. Václav Kulhavý, Ph.D., M.Sc. 
 

2007-11-08/2 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity vyjadřuje podporu 
návrhu děkana na doplnění Ekonomické komise AS MU Mgr. et Mgr. Oldřichem 
Krpcem, Ph.D.  

 

2007-11-08/3 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity vyhlašuje volby na 
jedno uprázdněné místo ve studentské komoře AS FSS MU, v termínu od 26.11.2007 
9:00 do 29.11.2007 9:00, a ustavuje volební komisi ve složení: Vít Hloušek, Igor Dostál, 
Dalibor Jenne, Lenka Juřenová, Alexandr Průša. 

 

.......................................................            ....................................................... 

PhDr. Stanislav Balík, Ph.D.             místopředseda senátu 

předseda senátu 
 
zapsal: Dalibor Jenne 


